
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun, Kenn Broberg og Steffen Munk  
Suppleanter: Camilla Bolette Hansen og Mette Jellum 
Elever: Caja Pannach 9.B og Casper Ipsen 7.B 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Christine Helmudt  og Søren Jensen 

Dagsorden og referat 

Ny dato: Tirsdag d. 8 juni 2021 
Tidspunkt: kl. 18.30 – 21.00 

Sted: Afd. Kingo 
 
 
Mødeleder: Kenn 
Referent: Søren/Jens 

Deltagere:  
Forældre: Kenn Broberg, Michael Brandt, Mette Riisby og Mark Thuun og  
Suppleanter: Camilla Bolette Hansen og Mette Jellum 
Elever: Caja Pannach 9.B og Casper Ipsen 7.B 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Christine Helmudt og Søren Jensen 
 
Afbud: Lasse Beck, Christian Peschardt, Steffen Munk, Caja Pannac 9.B 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid Referat  

Vi går en lille rundtur på Kingo og besigtiger de nye møbler og tavler.  

20/21.71 Formalia 
- Godkendelse af dagsorden (B) 
- Punkter til eventuelt (O+B) 
- Henvendelser til bestyrelsen (O) 

5 min Dagsorden godkendt 

3 punkter til evt – se under punktet. 

Ingen henvendelser til bestyrelsen. 

20/21.72 Elevforhold (O+D) 5 min Casper fortalte at det fælles elevråd har lavet et høringssvar til den kommende skole poli-
tik. Eleverne ønsker fokus på at eleverne bevæger sig mere samt at elever i vanskelighe-
der i højere grad hjælpes. Både socialt og fagligt. Eleverne foreslår at lærerne uddannes til 
at opdage og hjælpe i højere grad. 
Jens + Henrik: Der reageres når børn ikke trives – hellere en gang for meget end en gang 
for lidt.  

20/21.73 Covid-19  (O+D+B)  
- Status 

10 min Jens orienterede om at der er tegn på at det hele begynder at løsne op. Dejligt, at 9. klas-
serne har kunnet holde en afslutning der ligner en almindelig afslutning.  
Der bliver sendt en besked ud til alle om præmisserne for at mødes til klassearrangemen-
ter.  



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Der har været meget få smittede. Der har været flere der har været hjemme fordi de har 
været nær ved en smittet. Der bliver lavet mange quicktest og der er ikke fundet nogen 
positive. 
Vi håber at det kommende skoleår kommer til at være normal eller næsten.  
En udløber af Covid-reglerne har været gode erfaringer med graden af hvor meget foræl-
drene har været i klassen om morgenen. Bestyrelsen vil selvfølgelig blive inddraget i en 
evt. proces. En anden erfaring er, at de skole-hjem samtaler, der blev afholdt på Teams 
havde også en positiv dimension. Man skal ikke flytte sig fysisk og rammen er tydelig.  
Teams har generelt været en positiv ting både i forhold til forældre men også for persona-
let som arbejdsplads. Det er ikke en erstatning men et supplement i kommunikationen.  

20/21.74 Skoleårets afslutning (O+D+B)  
- Status på fagfordelingen 
- 9. årgang 

o Sidste skoledag 
o Dimissionsaften 

15 min Jens orienterede om, at fagfordelingen på alle afdelinger er på plads. Der er opslag på By-
vang der helst skal i hus inden sommerferien. Man må gerne dele jobopslaget fra Frede-
rikssund kommunes hjemmeside.  
Der er dimission d. 22.6. Det holdes samlet i hallen hvor man skal sidde klassevist. 

20/21.75 Mødeplan næste skoleår (O+D+B) 
- 8 ordinære møder 
- Tirsdag aftener 18.30-21.00 
- Med spisning på december- og juni-møderne 

hvor mødetidspunkt udvides til 18.00-21.00 
- Forslag til mødeplan fremlægges (se til højre) 

- I tilfælde af virtuelle møder ændres mødetiden 

til 19.00-21.00 

15 min - Tirsdag d. 31/8 kl. 18.30-21.00 i personalerummet på afdeling Kingo 
- Tirsdag d. 5/10 kl. 18.30-21.00 i personalerummet på afdeling Byvang 
- Tirsdag d. 9/11 kl. 18.30-21.00 i personalerummet på afdeling Lindegård 
- Tirsdag d. 7/12 kl. 18.00-21.00 i personalerummet på afdeling Kingo med mad 
- Tirsdag d. 18/1 kl. 18.30-21.00 i personalerummet på afdeling Byvnag 
- Tirsdag d. 1/3 kl. 18.30-21.00 i personalerummet på afdeling Lindegård 
- Tirsdag d. 5/4 kl. 18.30-21.00 i personalerummet på afdeling Kingo 
- Tirsdag d. 31/5 kl. 18.00-21.00 i personalerummet på afdeling Byvang med mad 

 Planen er godkendt  
Dagsorden tilstræbes udsendt 14 dage før mødet.   

 PAUSE 5 min  

 Tilsyn (O+D+B) 0 min Udgår 

20/21.76 Principper og retningslinjer (fast punkt) (O+D+B) 
- Forslag til Trafikpolitik for Slangerup Skole 

Bilag: 1. udkast vedhæftet – læs med fokus på tekst og 
mindre på layout 

15 min Udgår til næste møde. 

20/21.77 Skoleplan for Slangerup Skole (O+D) 
(bilag fremsendes inden møde) 

15 min Torben gennemgik kort baggrunden for skoleplanen. Der skal gøres rede for hvordan sko-
lens driftes – hvad der er fokus på – hvordan der prioriteres inden for rammen der er gi-
vet af kommunalbestyrelsen. Skoleplanen forventes færdig i nær fremtid og præsenteres 
på næst kommende bestyrelsesmøde.  



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Der forventes en dialog mellem ledelse og TR (evt. AMR) om det dynamiske dokument i 
det kommende skoleår, så det kan udvikles løbende.  

20/21.78 Elev til- og afgang (fast punkt) (O+D) 
(bilag på mødet) 

5 min Generelt er der en elevtilgang på Slangerup Skole. 
Der er en samlet tilgang på 10 elever til dd fra vi startede ”optællingen”. 

20/21.79 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 
- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

a) Ny leder 
b) Ansættelsesudvalg 

- Løft til folkeskolen 

5 min Formand: Har været til fælles formandsmøde hvor der blev talt om afgangen til pri-

vatskoler. Kenn talte om, at det kunne være en ide at forventningsafstemme med 

forældrene. Det kunne være en ide, at bestyrelsesmedlemmerne besøger klasserne 

til bestyrelsesmøderne. Kenn synes det var besynderligt, at der ikke kan tages be-

slutninger hen i mod kommunalbestyrelsesvalget. Kenn vil meget gerne tage struk-

turen op for Slangerup skole og arbejde med en evt. forandring, så det ikke er så 

sårbart.Det bliver interessant at se om formændene kan få indflydelse ifm. kom-

mende kommunalvalg. Vigtigt at bestyrelsen for Slangerup Skole kæmper for det 

der er relevant for Slangerup Skole på et sagligt grundlag. Kom gerne med forslag 

til emner der kan bruges fælles i skolebestyrelserne op til valget.  

Øvrige medlemmer:  

Ledelsen: 

a) Ny leder: Christine præsenterede sig selv. Synes hun er taget godt imod. 

b) Ansættelsesudvalg: Hvis man ønsker at deltage som bestyrelsesmedlem kontak-

ter man Jens. Samtalerne er på tirsdag kl. 14. 

c) Løft til folkeskolen: Jens orienterede om, at der er nogle tiltag hvor man har for-

brugt nogle ekstra ressourcer til en indsats hvor det har givet mening i forhold til 

klasser, grupper og enkelte elever. 
20/21.80 Kommende møder: (O+D+B): 

- Anvendelse af digitale hjælpemidler. (09.2020) 

- Særlige indsatser på skolen (ex. Kompasserne og 

Vendepunktet) (09.2020)  

- Rundtur til klasselokaler med nye møbler og tav-

ler ifm. de næste møder samt fremvisning af de 

nye makerspace-områder 

- Elevernes læring og trivsel punkter. Analyse og 
strategi for arbejdet med de faglige resultater på 
skolen. December + Marts (09.2020) 

a) Klassedannelse for kommende 7. 
klasser: 
Evalueringen og drøftelse af princip-
pet for overgangen fra 6. til 7. 

5 min Næste møde: 

Forventninger til forældre. Udgaven fra marts kan bruges til de forældremøder der 

ligger i marts. Når skolen kender datoerne for forældremøder i kommende år for-

tælles det det bestyrelsen. 

Strukturdebat. Vi bør have tid til en længere debat. 

Trafik politik. 

Skoleplanen. 

 



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
klasse. Ledelsen vil sørge for at pro-
cessen vil blive evalueret. 
 

20/21.81 Evt. (O) 
-  

10 min 1. Torben S.: Man kunne opleve at der nogle steder blev samlet 7-10 kg karameller 

på 9. kl sidste skoledag. Dette er en opfordring til at tage det op i fremtiden, hvis 

det vokser. Der har måske været en tendens til at den skulle have ”en over frak-

ken”. Det kunne være et emne i elevrådet på Kingo. 

2. Michael B.: Hvad gør vi for at finde dem der keder sig. Hvordan sikre vi os, at over-

leveringen mellem afdelingerne er tilfredsstillende. Torben: Vi lykkedes med det i 

høj grad. Jens: Man er forpligtet til at møde alle elever der hvor de er. Casper: 

Dem der er fagligt udfordret er måske dem der har brug for mest hjælp. De selv-

kørende elever kan det i højere grad uden lærerstøtte.  

Mark: Hvordan støtter man de elever der er super selvkørende, så de ”passer sig 

selv”. Jens: Ikke på samme måde, som man har indsatser for de svage elever.  

Michael: Vi burde have talt om hvordan vi håndtere de elever der har behov for at 

blive udfordret. 

Torben: Det er egentlig en diskussion der skal være i personalerummet.   

Kommende møder:  31/8 KIN, 5/10 BYV, 9/11 LIN, 7/12 KIN*, 18/1 BYV, 1/3 LIN, 5/4 KIN og 31/5 BYV*. (* forlænget møde med spisning) 


